
HYBRID Software met haar hoofdkantoor te Merelbeke bij Gent heeft 

de laatste jaren een enorme groei gekend. Over die evolutie, maar ook 

over de uitdagingen en de noden van de verpakkingssector, hadden we 

een gesprek met Guido Van der Schueren, Chairman of the Board van 

HYBRID Software.

HYBRID Software ontwikkelt Enterprise software voor de labels & 
packaging industrie. Oplossingen waarmee ze de kloof overbruggen 
tussen e-commerce portals, prepress workfl ows en MIS/ERP- 
systemen. Met hun PACKZ software is HYBRID ook het enige bedrijf 
dat over een true native PDF-editor beschikt die zo langzamerhand 
dé standaard wordt in de verpakkingsmarkt. Al deze oplossingen 
hebben een duidelijk doel voor ogen, namelijk de manuele input 
vervangen door software, het verhogen van de effi ciëntie en een ver-
betering van de procescontrole en planning in de grafi sche bedrijven.

Internationale doorbraak

Voor HYBRID Software was drupa 2016 echt de doorbraak van de 
internationale erkenning. Daarover zegt Guido Van der Schueren 
het volgende: “Sinds drupa 2016 gaat het hard. Waar we in 2016 
nog een omzet haalden van 9 miljoen euro, hebben we 2017 af-
gesloten met een omzet van 15 miljoen en een bruto winstmarge 
van 25 procent. Ook het aantal medewerkers is het afgelopen jaar 
van 70 naar 95 gestegen. Daarvan werken er ongeveer een 40-tal 
in onze vestiging te Merelbeke. 2017 was zonder meer een spec-
taculair jaar én de bevestiging dat we met onze producten de juiste 
oplossing hebben voor de actuele behoeften in de markt.”

Erkenning van de markt

Een mooi voorbeeld van die internationale erkenning is het binnen-
halen van het Amerikaanse SGK, dat onderdeel uitmaakt van de 
Matthews International Group. Guido Van der Schueren : “Matthews 
is in België misschien niet zo bekend, maar deze groep is met een 
omzet van meer dan 1 miljard dollar en 10.000 werknemers op zes 
continenten, de grootste prepress groep ter wereld in de labels 
& packaging industrie. Zij hebben resoluut voor HYBRID gekozen 
voor het verwerken van alle prepress bestanden. Een dergelijke 
beslissing neem je niet zomaar hé, daar moet je goede redenen 
voor hebben.”

Wereldwijd netwerk

Die internationale erkenning is mede mogelijk gemaakt door het 
opzetten van een wereldwijd netwerk van verkoopvestigingen. Gui-
do Van der Schueren: “Vandaag hebben we naast ons hoofdkantoor 
in Merelbeke ook vestigingen in de US, Duitsland, Frankrijk, Italië, 
de UK en sinds kort ook in China. De verkoop van onze oplossingen 
doen we quasi volledig rechtstreeks en daarom is het een must om 
lokale sales en support mensen te hebben. Vooral support en ser-
vice is uitermate belangrijk, want elk land of regio heeft toch weer 
iets andere behoeften.”

Effi ciëntie belangrijker dan automatisatie

Door zijn jarenlange ervaring in de sector, heeft Guido Van der 
Schueren zowat alle landen in de wereld bezocht. Wat hem daarbij 
opvalt, is dat er wereldwijd nog heel wat ruimte is voor verbetering. 

“Op kwalitatief vlak scoren de meeste bedrijven goed, maar op het 
vlak van effi ciëntie en procesbeheersing kan nog heel wat verbeterd 
worden. Men wil alles automatiseren, maar dat wil daarom nog 
niet zeggen dat men ook effectiever en beter werkt. Vooral de con-
nectie tussen de verschillende processen, alsook de planning loopt 
nog te vaak mank. En dat is exact wat mij met onze geïntegreerde 
oplossingen willen aanpakken.” 

Move naar digitaal

Een andere belangrijke evolutie in de verpakkingsmarkt is de move 
naar digitaal, waarmee men perfect kan inspelen op de trend naar 
kleinere oplages. Guido Van der Schueren: “Een grote order in fl exo 
drukken, maar een kleine nabestelling digitaal doen gebeurt steeds 
vaker. Vooral als men in fl exo gebruik maakt van extended gammut 
printing, waarbij naast CMYK ook nog gedrukt wordt met oranje, 
violet en groen. Hiermee kan men meer dan 90 procent van alle 
Pantone kleuren drukken en diezelfde technologie zien we ook in 
de digitale persen. Vanuit onze PACKZ oplossing is er een link met 
de GMG colormanagement software, waardoor het gedrukte resul-
taat zowel digitaal als in fl exo hetzelfde is. De move naar digitaal 

komt zeker en wij zijn er met onze oplossingen nu al klaar voor.”

Meer info over HYBRID software vindt u op

www.hybridsoftware.com 
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